
Protokół Nr 58/2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki, Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 13 lipca 2021 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 16.04.2021 r., 19.04.2021 r.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021-2036, 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso,  

4) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi,  

5) upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi do prowadzenia postępowania 

w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Gołdap, 

7) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gołdap na rok szkolny 2021/2022. 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pani Janina Pietrewicz.  

Powitała członków komisji, pracowników Urzędu i przybyłych gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz zapytała czy są uwagi do przedłożonego projektu protokołu 

z dnia 16.04.2021 r. . 

Do protokołu uwag nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu jawnym 3 Komisje przyjęły protokół z dnia 16.04.2021 r.: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego –  3 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz zapytała czy są uwagi do przedłożonego projektu protokołu 

z dnia 19.04.2021 r. . 

Do protokołu uwag nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu jawnym 3 Komisje przyjęły protokół z dnia 19.04.2021 r.: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego –  3 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

 

 

 



Do pkt 4 

1) 

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 oraz wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap 

w 2021 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że proponuje się zmiany w planie dochodów  

w rozdziale „Drogi publiczne gminne”; "Gospodarka odpadami komunalnymi"; "Oświetlenie ulic, placów i dróg" 

oraz "Pozostała działalność" na wniosek Kierownika Wydziału WIK dokonuje się zwiększenia w planie 

dochodów o kwotę:  8.092,03 zł ( w tym 5.188,24 zł za odszkodowanie za uszkodzone mienie - most drewniany 

w miejscowości Kośmidry, odszkodowanie za uszkodzone znaki drogowe oraz 2.903,79 zł za sprzedaż drewna 

po wykonanych wycinkach drzew); 550,00 zł (dochód z tytułu wykupu miejsc do wykonania działalności 

handlowej na terenie gminy); 14.037,55 zł ( dochód za zwrot wydatków poniesionych za energię elektryczną 

przez GDDKIA oraz odszkodowanie za zniszczoną infrastrukturę oświetlenia ulicznego); 1.871,80 zł (dochód  

z toalet publicznych zlokalizowanych przy Placu Zwycięstwa oraz Promenady Zdrojowej). Dodatkowo  

na Wniosek Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan dochodów o kwotę 800.000,00 zł w związku  

z przyznanymi środkami z RFIL na realizację inwestycji "Budowa/przebudowa dróg wewnętrznych  

w miejscowości Kośmidry" (wartość inwestycji 1.323.000,00 zł środki własne Gminy 523.000,00 zł).  

W rozdziale „Pozostała działalność” dokonuje się zwiększenia w planie dochodów o kwotę 682.896,00 zł  

w związku z realizacją przedsięwzięcia "Ponadnarodowa mobilność uczniów". Projekt zakłada wyjazdy grup 

młodzieży wraz z opiekunami do krajów Unii Europejskiej celem jakich jest realizacja wraz z uczniami szkoły 

goszczącej przedsięwzięcia edukacyjnego z zakresu podstawy programowej dla wzmocnienia kompetencji 

kluczowych. (Środki Unijne- 643.902,64 zł, środki z Budżetu Państwa- 38.993,36 zł). W rozdziale  „Pozostała 

działalność” dokonuje się zwiększenia w planie dochodów o kwotę 6.453,00 zł w związku z podziałem środków 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację programu "Wspieraj Seniora". W rozdziale  „Ochrona 

powietrza atmosferycznego i klimatu” dokonuje się zwiększenia w planie dochodów o kwotę 1.650,00 zł  

w związku z zawartym porozumieniem z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Olsztynie na realizację programu "Czyste powietrze". Plan dochodów zwiększa się per saldo o kwotę 

1.515.550,38 zł. Proponuje się zmiany w planie wydatków W rozdziale 01095 „Pozostała działalność” dokonuje 

się przesunięć między §§ dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb w celu wykorzystania otrzymanej dotacji 

celowej. W rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” , w rozdziale 70005 "Gospodarka odpadami 

komunalnymi" w rozdziale 90015 "Oświetlenie ulic, placów i dróg" oraz w rozdziale 90095 "Pozostała 

działalność" na wniosek Kierownika Wydziału WIK dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę: - 

8.092,03 zł ( w tym 5.188,24 zł za odszkodowanie za uszkodzone mienie - most drewniany w miejscowości 

Kośmidry, odszkodowanie za uszkodzone znaki drogowe oraz 2.903,79 zł za sprzedaż drewna po wykonanych 

wycinkach drzew); 550,00 zł (dochód z tytułu wykupu miejsc do wykonania działalności handlowej na terenie 

gminy); 14.037,55 zł ( dochód za zwrot wydatków poniesionych za energię elektryczną przez GDDKIA oraz 

odszkodowanie za zniszczoną infrastrukturę oświetlenia ulicznego); 1.871,80 zł (dochód z toalet publicznych 

zlokalizowanych przy Placu Zwycięstwa oraz Promenady Zdrojowej). Dodatkowo na Wniosek Kierownika 

Wydziału WIK zwiększa się plan wydatków o kwotę 800.000,00 zł w związku z przyznanymi środkami z RFIL 

na realizację inwestycji "Budowa/przebudowa dróg wewnętrznych w miejscowości Kośmidry" (wartość 

inwestycji 1.323.000,00 zł środki własne Gminy 523.000,00 zł). W rozdziale „Wybory do rad gmin....” dokonuje 

się przesunięć między §§ dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb w celu wykorzystania dotacji celowej.  

W rozdziale „Pozostała działalność” dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 682.896,00 zł  

w związku z realizacją przedsięwzięcia "Ponadnarodowa mobilność uczniów". Projekt zakłada wyjazdy grup 

młodzieży wraz z opiekunami do krajów Unii Europejskiej celem jakich jest realizacja wraz z uczniami szkoły 

goszczącej przedsięwzięcia edukacyjnego z zakresu podstawy programowej dla wzmocnienia kompetencji 

kluczowych. (Środki Unijne- 643.902,64 zł, środki z Budżetu Państwa- 38.993,36 zł. Szkoła Podstawowa  

Nr 5 w Gołdapi, Szkoła Podstawowa Nr 3 w Gołdapi, Szkoła Podstawowa Nr 1 w Gołdapi, Szkoła Podstawowa 

Nr 2 w Gołdapi).W rozdziale 85219 "Ośrodki pomocy społecznej" dokonuje się zwiększenia w planie wydatków 

o kwotę 1.650,00 zł w związku z zawartym porozumieniem z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Olsztynie na realizację programu "Czyste powietrze". W rozdziale „Pozostała 

działalność” dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 6.453,00 zł w związku z podziałem środków 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację programu "Wspieraj Seniora". W rozdziale  „Świadczenia 

wychowawcze” , w rozdziale 85504 "Wspieranie rodziny" dokonuje się przesunięć między §§ dostosowując plan 

do rzeczywistych potrzeb. Plan wydatków zwiększa się per saldo o kwotę 1.515.550,38 zł. Plan dochodów 

zwiększa się o kwotę 1.515.550,38 zł i po zmianach wynosi 114.900.728,50 zł. Plan wydatków zwiększa  



się o kwotę 1.515.550,38 zł i po zmianach wynosi 123.711.057,18 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 

8.810.328,68 zł. Przychody budżetu wynoszą 12.282.176,69 zł. Rozchody budżetu wynoszą 3.471.848,00 zł. 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy gmina korzysta z doradztwa technicznego. Zwrócił się o udzielenie 

informacji czy jest podpisana umowa, na jaki czas i jakie są związane z tym koszty. Czy gmina korzysta  

z dodatkowych usług prawnych kancelarii adwokackich w Suwałkach w sprawach zakładu przyrodoleczniczego. 

Powiedział, że mija czas zapłaty dla byłego wykonawcy Zakładu Przyrodoleczniczego w kwocie 5,5 mln. 

 

  Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, by radny składał zapytania na piśmie celem uzyskania 

odpowiedzi. Dodał, że gmina będzie korzystać z porad prawnych, jeżeli zajdzie taka potrzeba. Poinformował,   

że zweryfikowana zostanie rzetelność i zakres wykonanych prac dotyczących zakładu Przyrodoleczniczego. Nie 

zostały przedstawione wszystkie dokumenty odnośnie  wykonanych prac. 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy dla firmy z Suwałk został udostępniony projekt budowlany Zakładu 

Przyrodoleczniczego.  

 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył wniosek na piśmie.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za  

 

3)  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że opłata uzdrowiskowa jest pobierana od osób fizycznych 

przebywających dłużej niż dobę w celach zdrowotnych, turystycznych, wypoczynkowych lub szkoleniowych  

w miejscowościach znajdujących się na obszarach, którym nadano status uzdrowiska na zasadach określonych 

w ustawie z dnia 28 lipca 2005 r. o lecznictwie uzdrowiskowym, uzdrowiskach i obszarach ochrony 

uzdrowiskowej oraz gminach uzdrowiskowych. Rada gminy, w drodze uchwały może zarządzić pobór tych opłat 

w drodze inkasa oraz określić inkasentów i wysokość wynagrodzenia za inkaso. W związku ze zmianą wykazu 

załącznika nr 1 do ww. uchwały poprzez powołanie nowych inkasentów opłaty uzdrowiskowej, i wykreślenie  

z listy inkasentów, którzy zamknęli swą działalność, konieczne jest dokonanie zmiany w obowiązującej uchwale 

poprzez aktualizację inkasentów opłaty uzdrowiskowej. 

 

 Członek Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, jakie środki uzyskała gmina w ramach incaso. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że w 2020 r. przy stawce 4,48 zł wpływ w wysokości 

318.520,06 zł a w 2021 r. przy stawce 4,66 wpływ wyniósł 74.000,00 zł. 

 

 Członek Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zaproponował, by wysłać pismo przypominające o pobieraniu 

http://lex.online.wolterskluwer.pl/WKPLOnline/index.rpc#hiperlinkText.rpc?hiperlink=type=tresc:nro=Powszechny.1111639&full=1


opłat. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że podmiotom wchodzącym w skład poborców inkaso 

zostało wysłane pismo przypominające o możliwości poboru opłaty.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

 

4) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi. 

 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Emilia Mor – Górska powiedziała, że proponuje się 

wprowadzenie następujących zmian: w § 4 dodaje się pkt 12 w brzmieniu: „12) związane z przyznawaniem  

i wypłacaniem świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów wynikające z ustawy  

o systemie oświaty” w § 6 dodaje się pkt 19 w brzmieniu: „19) przyznawanie i wypłacanie świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów”. Ośrodek Pomocy Społecznej w Gołdapi będący jednostką 

organizacyjną Gminy Gołdap funkcjonuje jako jednostka budżetowa. Podstawą działania jednostki budżetowej 

jest jej statut. Zmiana w Statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi związana jest z przekazaniem 

prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach przyznawania świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym Dyrektorowi  Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi. Ośrodek Pomocy 

Społecznej statutowo zajmuje się udzielaniem pomocy rodzinom i osobom wymagającym wsparcia, tak więc 

ww. zadanie wpisuje się w jego działalność. 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

5) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Emilia Mor – Górska powiedziała, że  zgodnie z art. 90 m ust.1 

ustawy o systemie oświaty świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym tj. stypendia, zasiłki szkolne 

przyznaje wójt, burmistrz, prezydent. Jednak w myśl ust. 2 cyt. wyżej przepisu rada gminy może upoważnić 

kierownika ośrodka pomocy społecznej  do prowadzenia postępowania w sprawach, o których mowa w ust. 1.” 

Zamierzeniem niniejszej uchwały jest przekazanie prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach przyznawania świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

Dyrektorowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi z uwagi na to, że Ośrodek Pomocy Społecznej statutowo 

zajmuje się udzielaniem pomocy rodzinom i osobom wymagającym wsparcia. Zważywszy na to,  

że przyznawanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym opiera się na kryterium dochodowym, 

wynikającym z ustawy o pomocy społecznej, to ośrodki pomocy są instytucjami najlepiej zorientowanymi 

w zakresie potrzeb rodzin z niskimi dochodami. Dla osób korzystających z pomocy ośrodka pomocy społecznej 

będzie wygodniej w jednej instytucji załatwić różnego rodzaju świadczenia, w tym również stypendia socjalne 



i zasiłki socjalne dla dzieci. Proponuje się zatem wskazać Dyrektora OPS w Gołdapi jako osobę upoważnioną  

do przeprowadzenia postępowania i podpisywania decyzji ustalających przyznanie świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym. Z chwilą przekazania upoważnień przez Radę Miejską organem właściwym 

do prowadzenia indywidualnych postępowań, wydawania i podpisywania decyzji w sprawach świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym będzie wyłącznie Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi do prowadzenia postępowania w sprawach 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za  

 

6)  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę 

w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych  

na terenie gminy Gołdap. 

 

 Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Emilia Mor – Górska powiedziała, że  w załączniku do uchwały 

proponuje się wprowadzenie zmiany w § 6 ust. 1 i 2 otrzymuje następujące brzmienie:  „1. Wniosek o przyznanie 

stypendium szkolnego składa się w Ośrodku Pomocy Społecznej  w Gołdapi, ul. Jaćwieska 9, 19-500 Gołdap,  

w terminie do 15 września danego roku szkolnego, a w przypadku słuchaczy kolegiów pracowników służb 

społecznych do 15 października danego roku szkolnego. Wniosek powinien zawierać wszystkie elementy,  

o których mowa w art. 90n ust. 4 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 

1327 z późn. zm.)”. W § 9 ust. 2 otrzymuje następujące brzmienie: „2. Warunkiem ubiegania się o przyznanie 

zasiłku szkolnego jest złożenie wniosku w Ośrodku Pomocy Społecznej w Gołdapi, ul. Jaćwieska  

9, 19-500 Gołdap w terminie określonym w art. 90e ust. 4  ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty 

(t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1327 z późn. zm.)”. W nawiązaniu do przedłożonego Radzie projektu uchwały  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi do prowadzenia postępowania 

w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym, a co za tym idzie przekazania Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Gołdapi prowadzenia całości spraw związanych z przyznawaniem stypendiów i zasiłków 

szkolnych, zaistniała konieczność dokonania zmian w przyjętym uchwałą Nr LXIII/403/2018 Rady Miejskiej  

w Gołdapi z dnia 14 sierpnia 2018 r. Regulaminie udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Gołdap. Wprowadzone zmiany mają charakter porządkowy i polegają 

na wskazaniu właściwego miejsca składania wniosków tj. Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi, ul. Jaćwieska 

9, 19-500 Gołdap. Nowelizacja uchwały umożliwi dyrektorowi Ośrodka Pomocy Społecznej opracowanie 

nowych formularzy wniosków o przyznanie stypendium oraz zasiłku szkolnego.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Gołdap. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za  

 

7)  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Gołdap na rok szkolny 2021/2022.  

 

 P.o. kierownika OSS Pani Agnieszka Wojtala powiedziała, że art. 1 ustawy  z dnia 16 października 2019 r. 

o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz niektórych innych ustaw reguluje zasady zwrotu rodzicom kosztów 



przewozu dzieci, młodzieży i uczniów  do szkół.  Określa też wzór na obliczenie kosztów  jednorazowego 

przewozu. Jedną ze składowych wzoru jest średnia cena jednostki paliwa w danej gminie, właściwego dla danego 

pojazdu. Ustawa zobowiązuje radę gminy do określenia w drodze uchwały średniej ceny jednostki paliwa  

na każdy rok szkolny, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. Określa się średnią cenę jednostki paliwa, 

z podziałem na jego rodzaje w Gminie Gołdap na rok szkolny 2021/2022, w następującej wysokości: paliwa 

płynne Etylina 95 – 5,44 zł, Etylina 98 – 5,74 zł, olej napędowy – 5,43 zł. paliwa gazowe: Gaz LPG – 2,47 zł. 

 

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gołdap na rok szkolny 2021/2022.  

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za  

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – brak kworum 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

Do pkt 5 

Członek Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że po ulewach przy drodze do Kośmidr rozeszło się 

pobocze.  

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że podejmowane są kroki celem 

zminimalizowania takich sytuacji.  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poprosiła, by do Wilkas dowieść kruszywo.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do kierownika Wydziału WIK, by sprawdzić stan dróg 

gminnych.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, by radni złożyli mandaty gdy burmistrzowi zostaną postawione 

zarzuty prokuratorskie. Zwrócił się do przewodniczącego rady Pana Wojciecha Hołdyńskiego o wystosowanie 

pisma w imieniu rady miejskiej do ambasady USA w Warszawie celem sprawdzenia czy za burmistrzem jest 

wystawiony list gończy.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że prokuratura postawi zarzuty bądź nie, sądy  

są od rozstrzygania sporów. Zwrócił się do radnego, by nie interweniował w sprawy prywatne oraz by radny nie 

insynuował niektórych spraw.  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz powiedziała, żeby nie poruszać spraw prywatnych  

na posiedzeniach Komisji i jeżeli radny posiada informacje o wykroczeniach to niech zgłosi je do odpowiednich 

instytucji. 

Członek Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, na jakim etapie jest inwestycja znaku przestrzennego.  

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że są kompletowane dokumenty,  

by ogłosić przetarg.  

Członek Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że miała być realizowana ścieżka wzdłuż jeziora 

Polska – Litwa. Zapytał, czy będzie realizowany dany projekt. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że ścieżka miała biec od promenady 

zdrojowej do ul. Wczasowej. Wniosek na daną inwestycję nie przeszedł.  

Członek Komisji Pan Marian Chmielewski zapytał o wniosek na dofinansowanie drogi w Kowalkach.  

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że wniosek nie uzyskał akceptacji  

i nie będzie realizowany.  

Członek Komisji pani Monika Wałejo zapytała o realizację parkingu przy ośrodku zdrowia w Grabowie. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że będzie zrealizowane do 15 lipca. 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis powiedziała, że miejsce parkingowe przy ośrodku zdrowia w Grabowie 

jest wykonane, wymaga jeszcze oznaczenia.  

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała               Przewodnicząca Komisji 

     Katarzyna Krusznis                            Janina Pietrewicz 

 


